

2024-2025年度中秋慶祝會 Mid-Autumn Festival Celebration

活動對象 Target: N2-N4幼兒children

活動目標 Objectives:

- (1) 讓幼兒認識中國傳統節日-中秋節的習俗，如：賞月、玩花燈、吃月餅等。
- (2) 透過進行不同的中秋節活動，讓幼兒享受一起慶祝中秋節的樂趣、感受中秋節的氣氛。
- (3) 讓幼兒認識及欣賞中國傳統文化，感受團聚共度佳節的氣氛。

(1) Let children know the customs of the traditional Chinese festival-Mid-Autumn Festival, such as: admiring the moon, playing with lanterns, eating moon cakes, etc.

(2) Through different Mid-Autumn Festival activities, children can enjoy the fun of celebrating the Mid-Autumn Festival together and feel the atmosphere of the Mid-Autumn Festival.

(3) Let children understand and appreciate traditional Chinese culture and feel the atmosphere of reunion and celebrating the festival.



老師透過不同的活動，包括：中秋節故事分享、中秋節歌曲唱遊活動、花燈會、猜燈謎、製作月餅及小食嚐試，讓幼兒認識中國傳統節日-中秋節的活動及習俗，感受中秋節的氣氛，及一同慶祝中秋節，欣賞中國傳統文化。

Teachers carry out different activities, including: Mid-Autumn Festival story sharing, Mid-Autumn Festival song singing activities, Lantern Carnival, Guessing lantern riddles and food tasting, to help children understand the activities and customs of the traditional Chinese festival - the Mid-Autumn Festival, and feel the atmosphere of the Mid-Autumn Festival, and celebrate the Mid-Autumn Festival together and appreciate Chinese traditional culture.

